
      

      

Protokoll 

Styrelsemöte Landsbygdsalliansen  

Tid: tisdag  6 februari kl 18:00-20:00 

Plats: Byalaget Möne skola 

Närvarande:   Bengt Grindelid-Blidsberg,  Gösta Knutsson- Kölingared,  Tomas Jacov- Kölingared, 
Steen-Åke Larsson- Nitta, Irwing Johansson-Gällstad, Gunilla Ideström-Knätte, Margaretha Persson- 
Trädet, Fredrik Gotting- Grönahög, Thorbjörn Ottosson-Blidsberg, Charlotte H Svensson-NUAB. 

 

 

1. Mötets öppnande 

ordförande Tomas Jacov hälsade välkommen och öppnade mötet. 

 

2. Presentation av Byalaget Möne skola 

Arne Sandberg ordförande presenterade föreningen och dess verksamhet och lite 

historia. Samt en demonstration av den utrustning som de vill ansöka bidrag för som 

kostnadskrävande projekt. 

 

3. Val av protokolljusterare 

Till protokolljusterare valdes Margareta Persson 

 

4. Godkännande av dagordning 

dagordningen godkändes med tillägg av Landsbygdsriksdag 2018 under övriga 

punkter 

 
5. Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll lästes upp och lades till handlingarna utan synpunkter. 
 
 

6. Ekonomisk rapport 

Bengt presenterade kort föreningens ekonomiska läge. Årets resultat är 527 kr. 
12900kr i kassan. Flera avvikelser från tidigare år har upptäckts och bland annat har 
föreningen betalat restskatt under de senaste åren vilket inte skall betalas av en 



ideell förening. Bengt har justerat och skickat in ändring till Skatteverket vilket har 
blivit godkänt så från och med i år betalas ingen restskatt. 
 

7. Kostnadskrävande projekt/bidragskriterier 

Kostnadskrävande projektansökan har inkommit från Byalaget Möne skola på en 

skyttesimulator. Ansökan är på 19750kr. 

Mötet beslutar att ge bifall med en komplettering av kostnadsunderlag/offert. 

 

Bidragskriterier: Lotta informerade om ändringar och det förslag på bidragsregler och 

kriterier som lagts fram till MSB och kommunstyrelsen. Syftet med detta förslag är att 

skapa ett gällande styrdokument och en rutin för kostnadskrävande projekt och 

administrativa bidrag samt för hemsändningsbidrag så att de går i linje med övriga 

bidrag som finns att söka från Ulricehamns kommun. Det är också en fördel att 

beskriva denna process och beslutsvägar och att det finns gällande mallar och 

formulär för att underlätta arbetet. 

De ändringar som är föreslagna är  

• ökat administrativt bidrag från 2000kr till 3000kr/år  

• ökad timpeng för ideellt genomfört arbete från 100kr till 200kr/h 

 

8. Årsmöte 

Årsmöte 22 mars kl 18:30-21:30 

Ola Högberg är bokad och Lotta meddelar honom att vi vill ha temat Ätradalen, 

kostnad för denna föreläsning är 2000kr inkl moms och resa. 

 

2125kr kostnad för Lassalyckan år 2017 

 

Lotta bokar lokal, hör med Lassalyckan och kommunen om det finns gratis lokal. 

Tomas gör verksamhetsberättelse 

Bengt Ekonomisk rapport 

Lotta inbjudan och kallelse  

 

Styrelsen beslutade att till årsmötet lägga fram förslag på ändring av medlemsavgift 

från 300kr till 500kr. 

 

 

9.  Valberedning och styrelsemedlemmar 2018 

 

Ann-Katrin Sandström och Sonia Katarinchec Rochat ställer sina platser till 

förfogande. Steen-Åke ställer frågan till de olika föreningarna i Hökerumsområdet för 

att se om det finns någon intresserad kandidat till styrelsen.  

 



10. Hemsida 

Steen-Åke informerade om nyheter på hemsidan samt om den dolda sida som endast 

är för styrelsemedlemmar.  

Tydligare områdesindelning 

Länkar till de som har hemsidor 

 

 

11. AU för verksamhetsplan 

Hur gå vidare med det utkast som fastslogs på årsmöte 2017. Förslag är att lägga in 

ett extra möte i april för att arbeta igenom verksamhetsplanen. Möte 26 april 17:00 

på NUAB. 

 

12. Nästa möte 

Årsmöte 22 mars 18,30 

Arbetsmöte ang verksamhetsplan 26 april kl 17:00 på NUAB 

 

13. Övriga frågor 

• Landsbygdsriksdag 2018 i Örnsköldsvik 18-20 maj, frågan ställs om någon är 

intresserad och Irwing kan tänka sig att åka, finns möjlighet till finansiering via 

bidragspengarna? Lotta tar kontakt med kommunen och ser över 

möjligheterna. 

• Steen-Åke tog upp frågan om övriga hade fått informationsbrev från 

kommunen angående grönyteskötsel. Önskan är att få mer information om 

vad detta avtal skulle innebära och vad som ingår i avtalet. Kan man hoppa på 

i ett senare skede mm mm. Lotta ombads kontakta Hans-Åke Nilsson för att 

försöka få till ett informationsmöte. 

• Lotta har skrivit en bidragsansökan till HSSL-Sjuhärad på 5000kr för att täcka 

del av kostnader för föreläsare och lokal för årsmöte samt möteslokaler hos 

utvecklingsgrupperna under året. Mötet godkände detta och Tomas skickar in 

ansökan.  

 

14. Mötets avslutande 

Ordförande tackar och avslutar mötet. 

 

 

 
________________________  _________________________ 
Ordförande Tomas Jacov     Sekreterare Charlotte H Svensson 
 

 
________________________   
 Justerare Margareta Persson  


